
1/2

Ekonomická rada
(zápis z jednání)

Datum: 15.2.2024
Místo jednání: Zasedací místnost - OÚ Kobylnice
Přítomni: P. Mgr. Petr Hošek, Ing. Eva Černá, Ing. František Kvasnička, Ing. Jan Plotěný, Mgr. Ing. Rudolf Staněk, Ing. Dana
Šmídová, Ing. Ivan Vavro
Omluveni: ~
Neomluveni: ~
Zapsal: Ing. František Kvasnička

Program

Finance, dotace, fakturace, půjčka - farnost1.

Podněty od pastorační rady2.

Podněty z dřívější schůzky s kostelníky3.

Topení a opravy v kostele – související dotace4.

Opravy, investice na faře5.

Obecné/ostatní body jednání6.

Průběh
číslo informace z diskuze klasifikace stav zodpovídá termín
01 Finance, dotace, fakturace, půjčka - farnost

• info o stávajícím stavu oprav a vyúčtování (zateplení, okna a opravy fara) a možnosti
získání dotací na tyto akce
• nutno domluvit a správně provést vyúčtování ve vazbě na dotace/objednávky/smlouvy, aby
na sebe vše „souhlasilo“ – společně připraví a dají dohromady J.Plotěný + I.Vavro +
D.Šmídová
• všechny objednávky/smlouvy nad 200 tis. Kč musí být schválená biskupstvím

    

02 Podněty od pastorační rady
• požadavek/podnět - řešit oprava stropu kostela, výmalba kostela, rekonstrukce sociální
zařízení v kostele apod.
• diskuse ERF k tomuto tématu - zatím nevíme, kdy se budou řešit opravy v kostele, měly by
se i tyto opravy dělat systematicky a v souvislostech a bude záležet na termínu dokončení
oprav na faře a na financích, zejména dotacích, které na opravy získáme
• informace o novém zájemci o členství do ERF – Vojtěch Horák, členové ERF souhlasí
s jeho přijetím a posílením týmu ERF

    

03 Podněty z dřívější schůzky s kostelníky
• vybírání sbírek – návrh aby se nevybíralo mezi lidmi, ale pouze do umístěného košíčku u
vchodu do kostela  - nesouhlasíme (p.farář navrhuje umístit u vchodu „nový“ statický
platební terminál – forma tabletu)
• návrh na nějakou formu odměnu, příspěvků na dopravu pro přespolní kostelníky apod. –
bude řešit přímo p.farář
• připomínky k probíhajícím a plánovaným opravám – poskytovat více informací – již se řeší,
někdy v březnu, po uzávěrce připravíme přehled a statistiku (do ohlášek, okénka apod.)
• personální posila týmu kostelníků – nějaké návrhy poskytli, p.farář je osloví, zároveň p.
farář pochválil tým kostelníků, že u nás funguji velmi dobře a že se jedná o velmi důležitou
službu

    



2/2

číslo informace z diskuze klasifikace stav zodpovídá termín
04 Topení a opravy v kostele – související dotace

• proběhla schůzka k žádosti o dotaci na topení v kostele, výsledkem této schůzky bylo, že
se nedoporučuje TČ pro vytápění v kostele, kvůli cyklům a nepravidelnému vytápění by byl
výhodnější plynový kotel, který toto umí řešit lépe (vyšší teplota topení) – kvůli současným
drahým cenám el. energie a snižující se ceně plynu je opět výhodnější plynový kotel – TČ je
drahé a stává se z toho nenávratná investice
• další informace k podlahovému topení - je vhodné pro topení 24/7, tedy aby se topilo celou
zimu/konstantně
• diskuse na toto téma a možnostech dotací, na některé typy vytápění a jejich výměně za
jiné PLYN/TČ/jiné – nyní nelze získat dotaci na výměnu plyn za plyn, lze použít kondenzační
kotel (úspora 15-20%), ale bez dotace, ani samostatná dotace na TČ nyní není, existují pouze
kombinované programy na snížení celkové energetické náročnosti – tedy zateplení/okna
apod. a to nyní není náš případ
• J.Plotěný provede výpočet/porovnání ceny/spotřeby a současnou ekonomičnost přechodu
z kondenzačního kotle na tepelné čerpadlo
• názor/návrh p.farář – v souvislosti s topením a podlahou bychom měli řešit a
opravit/upravit celý interiér kostela – tedy topení, podlaha, zádveří, presbytář, oltář,
osvětlení…apod., k tomuto ale potřebujeme získat nějaké dotace, bez kterých to nyní
neumíme řešit, po provedení výpočtů a porovnání se musíme rozhodnout, jakým směrem se
zejména v oblasti topení a podlahy v kostele vydáme a potom/podle toho se budou řešit
ostatní kroky
• postup - nejprve dokončit práce a dotace související s farou a potom řešit ostatní
opravy/investice v kostele

    

05 Opravy, investice na faře
• diskuse, co všechno se plánuje opravovat na faře, abychom mohli plánovat další práce
v kostele
• reakce p.farář – vyřešit/dořešit okna a dveře na faře + řešit bezpečnost (přístup a
zabezpečení na faře) např. přístupovými čipy, dále by rád přestěhoval knihovnu z přízemí a
na jejím místě udělal kancelář (dole), dále provést izolace/sanaci zdiva v suterénu, aby bylo
možné tyto prostory plnohodnotně využívat – nyní se toto řeší u krbu

    

06 Obecné/ostatní body jednání
• pořízení  „nového“ platebního terminálu od firmy JK TRUST do kostela, pořízení do
Velikonoc
• nájezdová rampa do kostela pro invalidy – řeší se, je objednáno
• řešení poškozeného schodu u souseda nad kostelem (vyvrácená vrata asi větrem)
–necháme opravit a potom bychom zkusili řešit s pojišťovnou
• zda pokračuje projekt/studie s městem (p. Stárkem) na řešení prostoru kolem kostela ve
vazbě na další okolí….zatím se nepokračuje
• je potřeba natřít/ošetřit nová okna v kostele (zvenku) – připravuje se, řeší se
• smlouva s Policií ČR, na provedení zateplení z jejich pozemku je podepsána a bude se
posílat na biskupství
• Domluva na příštích setkáních/termínech ERF - 20.3.2024 – 19:00h., 18.4.2024 – 19:00h.,
23.5.2024 – 19:00h., 6.6.2024 – 19:00h.
 

    

Legenda: Klasifikace: I (Informace); R (Rozhodnutí); U (Úkol). Stav: Nový; Probíhá; Pozastaven; Čeká (na někoho jiného); Splněn; Zrušen.


